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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

                                                                                                                  Kocbekova cesta 23, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
Datum: 17. 02. 2022 

Naš znak: 03201-0021/2018-2022-9 
 

ZAPISNIK 

 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 17. 02. 2022 ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Robert Bevc, Franc Galin, Tadej Černevšek, Peter Letonja, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec in Franc 

Ugovšek. 

 

Opravičeno odsotni: Urška Petek, Bernarda Ugovšek, Tevž Jože, Ana Kerznar 

 

Ostali prisotni:  

Janez Herodež- Pup Saubermacher, Maja Ogradi – odvetnica, Irena Vodušek- predsednica nadzornega 

odbora občine, župan Anton Špeh, direktor občinske uprave Zdenko Purnat ter sodelavka občinske 

uprave Katja Stradovnik. 

 

Predstavnik medijev: Štefka Sem- Savinjske novice 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Katja Stradovnik. 

 

Za 21. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje OS z dne 25. novembra 2021 in zapisnika 5. dopisne 

seje, ki je potekala od 27.1.2022 od 7.00 ure do 28.1.2022 do 10.00 ure. 

4. Imenovanje direktorja Komunala d.o.o. Gornji Grad 

5. Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi SOU SAŠA regije- skrajšani postopek 

6. Poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov v Občini Gornji Grad za leto 2022 

7. Potrditev dokumenta identifikacije investicijskega projekta – DIIP za vodovod Letošč 

8. Zvišanje cen za dela ob pogrebih 

9. Sprememba letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim stvarnim premoženjem 

občine Gornji Grad za leto 2022 

10. Izvzem iz javnega dobra za parcelo št. 1585/12 k. o. 941 Bočna 

11. Vprašanja in pobude 

12. Razno 
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K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 7. svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Župan je predstavil dnevni red 21. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad.  

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb.  

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 21. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predložen zapisnik 20. redne seje in 5. dopisne seje svetniki niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 20. redne seje in 5. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Maja Ogradi je predstavila izvedbo razpisa za imenovanje direktorja javnega komunalnega podjetja 

Komunala d.o.o. Gornji Grad. Komisija je prejela dve prijavi na razpis, ena izmed njiju ni bila 

popolna, zato je bil kandidat pozvan na dopolnitev (manjkala je namreč izjava o nekaznovanosti 

oziroma izjava, da kandidat dovoljuje pridobitev teh podatkov). Z obema kandidatoma je bil nato 

izveden razgovor, najprej je bilo vsakemu od njiju zastavljenih 5 enakih vprašanj glede poznavanja 

dela komunale, nato pa je sledila še predstavitev kandidatovega razvojnega programa, ki je bil ravno 

tako obvezna priloga k prijavi na razpis. Komisija je na podlagi predložene dokumentacije ter 

opravljenih razgovorov kot najprimernejšega kandidata soglasno ocenila Dominika Pečnika. 

 

Župan je odprl razpravo v katero sta se vključila Franc Galin in Terezija Mavrič. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet potrjuje imenovanje Pečnika Dominika na mesto direktorja javnega podjetja 

Komunala d.o.o. Gornji Grad. Direktor je imenovan z dnem 1.3.2022 za obdobje 4 let. 

Medsebojne pravice in obveznosti se uredijo s pogodbo o zaposlitvi, ki jo z njim podpiše župan. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 
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K točki 5) 

Zdenko Purnat je predstavil razloge za skrajšan postopek sprejema odloka. Povedal je, da gre za 

manjšo vsebinsko dopolnitev odloka, zato je smiselnost izvedbe skrajšanega postopka. Odlok o 

ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA občina že pozna in uporablja, preko skupne občinske 

uprave sta namreč trenutno zaposlena dva sodelavca občinske uprave Gornji Grad (sodelavka za 

okolje in prostor ter sodelavec za področje proračuna). S spremembo odloka bo omogočena zaposlitev 

informatika. Zaenkrat tovrstne zaposlitve preko skupne občinske uprave nima še nobena od občin. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priključil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednje sklepe   

SKLEP: 

Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Odloka o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA regije. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi skupne občinske uprave SAŠA 

regije v prvi obravnavi.  

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«. 

  

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o ustanovitvi 

skupne občinske uprave SAŠA regije v drugi obravnavi. 
 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasov »proti«.                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 

K točki 6) 

Janez Herodež je predstavil Poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov v Občini 

Gornji Grad. Povedal je, da koncesijska pogodba sicer poteče v aprilu leta 2022, vendar je kljub temu 

pripravljen letni načrt za celo leto. Poslovni načrt se vsebinsko kaj veliko ne spreminja v primerjavi z 

lanskim letom. 

 

Župan je predal besedo še predsedniku Odbora za gospodarstvo Francu Galinu, ki je povedal da je 

župan na sestanku odbora povedal, da se predvideva podaljšanje koncesijske pogodbe s 

koncesionarjem za 1 leto, ker se v tako kratkem času ne da ustrezno pripraviti razpisa, ob enem pa se 

nekatere občine, ki jih pokriva koncesionar pogovarjajo o morebitnih sodelovanjih z drugimi izvajalci. 

Župan je povedal, da so ostale občine že dale pozitiven odgovor glede podaljšanja koncesije za eno 

leto. Po poteku enega leta pa se nato izvede nov razpis za podelitev koncesije, kamor pa se lahko 

prijavi več zainteresiranih izvajalcev.  

 

Župan je odprl razpravo v katero sta se priključila Franc Galin in Terezija Mavrič. 



 

 

4 

 

 

Šinkovec Matic je podal pobudo naj bo zbirni center Podhom v času odvoza klavniških odpadkov 

odprt dlje, ker je problem imeti tovrstne odpadke doma sploh kadar je toplo. Herodež Janez je pobudo 

sprejel in zagotovil, da bo naslednjo sezono v času oddaje klavniških odpadkov odpiralni čas zbirnega 

centra Podhom prilagojen oddaji odpadkov. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih 

odpadkov v Občini Gornji Grad za leto 2022. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 7) 

Zdenko Purnat je predstavil DIIP za projekt »Vodovod Letošč«. Občina Gornji Grad ostane vključena 

v vodovod Letošč samo za področje Podhoma, saj bi bil za zagotovitev vodo oskrbe na nivoju celotne  

občine to za občino prevelik finančni zalogaj.  

Franc Galin je povedal, da je tudi to točko obravnaval predhodno Odbor za gospodarstvo, ki je 

predlagani DIIP potrdil in ga predlagal v sprejem občinskemu svetu. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se priključili Robert Bevc, Franc Galin in Terezija Mavrič. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije  

investicijskega programa (DIIP) za projekt: »Vodovod Letošč«. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 6 glasovi »za« in z 1 glasovi »proti«. 

 

K točki 8) 

Zdenko Purnat je povedal, da se pri delih ob pogrebih močno odraža kadrovski manko. V občini je le 

še nekaj občanov, ki opravlja delo zastavonoš, piscev govorov in govornikov na pogrebih, ter tistih, ki 

skrbijo za ozvočenje. Osebe imajo s komunalo sklenjeno podjemno pogodbo, preko katere dobijo 

simbolično plačilo za svoje delo. Cena za delo ni bila spremenjena že od leta 2000. 

Franc Galin je povedal, da je tudi o tej temi razpravljal odbor in da so se odborniki strinjali s 

predlogom zvišanja cen zato predlagajo potrditev tudi občinskemu svetu. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme sklep o zvišanju cen za dela ob pogrebih. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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K točki 9) 

Zdenko Purnat je povedal, da se Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

občine sprejema skupaj s proračunom. V kolikor pa se pojavi kakšna sprememba tekom leta se lahko 

načrt spremeni in ustrezno dopolni, o spremembah in dopolnitvah odloča občinski svet. 

Predlagane so sledeče spremembe: občina bi z neposredno menjalno pogodbo zamenjala  zemljišče pri 

zajetju Lenše z zemljišči pri igrišču v Bočni. Zavedena je tudi sprememba je pri najemnih pogodbah, 

občina želi oddati v najem parcelo- travnik po načelu dobrega gospodarja, ki je trenutno ne potrebuje. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priglasil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Spremembe letnega načrta pridobivanja in 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2022. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 10) 

Zdenko Purnat je povedal, da je ta točka vezana na 9. točko dnevnega reda. Zemljišče pri zajetju Lenše 

je javno dobro, najprej mora občina parcelo izvzeti iz javnega dobra in postani zemljiško knjižna 

lastnica, da se lahko pravni posli začnejo izvajati, zato se občinskemu svetu predlaga izvzem iz 

javnega dobra. 

Župan je odprl razpravo h kateri se ni priglasil nihče. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Sklep o ukinitvi javnega dobra za parc. št. 1585/12, 

k. o. 941- Bočna. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 7 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  s 7 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K 11 točki DR) 

Terezija Mavrič je pohvalila organizacijo vodenih ogledov po kraju ob kulturnem dnevu imela pa je 

pripombo- kritiko glede vodenja muzejskih zbirk.  

 

Bevc Robert je povedal, da se nanj obračajo občani glede pošte od GVO. 

Župan je povedal, da se bo začelo z izgradnjo optike po celotni Zgornje Savinjski dolini, izvajalci 

optike so GVO. V pošti so poslali pogodbe in dopis glede hišnega priključka. V kolikor občani želijo 

individualni priključek se podpiše pogodba. 

 

Bevc Robert je vprašal ali se sanacija Bočnice po koncu karanten s strani izvajalcev nadaljuje vse od 

strojne lope dalje. Občani bi namreč želeli tudi sanacijo predela od Leverjev do Severjev. 

Zdenko Purnat je odgovoril, da je sanacija zaenkrat predvidena do glavne ceste, seveda pa se bo 

poskušalo vse storiti v smeri, da se Bočnica sanira tudi v tistem delu. 
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Franc Ugovšek je povedal, da naj bi nekateri lastniki malih čistilnih naprav v Novi Štifti dobili 

obvestilo s strani Komunale, da naj do konca meseca marca izpraznijo malo čistilno napravo saj bo 

prišla kontrola. 

Zdenko Purnat je povedal, da je predpisano, da mora komunala vsaka tri leta opraviti oceno 

obratovanja malih čistilnih naprav. Finančna uprava Republike Slovenije pa glede tega na komunali 

tudi redno preverja ustreznost dokumentacije. 

 

Franc Ugovšek ja vprašal kako je s subvencijami glede menjave kurilnih naprav, sredstva so bila 

namreč predvidena v proračunu. 

Župan je povedal, da bo občinska uprava v kratkem pripravila vso potrebno dokumentacijo za izvedbo 

javnega razpisa za sofinanciranje menjave kurilnih naprav.  

 

Tadej Černevšek je opozoril, da so otroška igrala (predvsem gugalnica) na športnem igrišču v 

Gornjem Gradu v slabem stanju.  

Zdenko Purnat je povedal, da je občina s tem seznanjena. 

 

Franc Galin je vprašal v kateri fazi je tožba v zadevi zapiranja odlagališča Podhom in kakšen je 

strošek za občino. 

Župan je odgovoril, da je bila tožba zavrnjena, sodišče je o zadevi presodilo, da občini Rečica in 

Mozirje nista dolžni plačevati. Občina Gornji Grad je zato vložila pritožbo. Predlog občine je, da se 

pristopi k izvensodni obravnavi. 

Zdenko Purnat je povedal, da je potrebno podatke o stroških za občino najprej zbrati in bodo naknadno 

javljeni in dodatni v zapisniku. S strani računovodstva občine je bil javljen podatek, da so skupni 

stroški odlagališča Podhom po letih 2015 do 2121 za obe občini znašajo skupno 79.546,77 EUR. 
 

Franc Galin je vprašal ali so prostori bivše lokacije občine že ocenjeni. 

Župan je povedal, da prostori še niso ocenjeni, se pa bo cenitev naročila. Želja je, da se poišče 

kupec/najemnik in da se prostori koristijo za turistične namene.  

 

Franc Galin kako je vprašal kako daleč so načrti za prostore bivše železnine v Gornjem Gradu. 

Zdenko Purnat je povedal, da je narejen idejni projekt za Center za krepitev javnega zdravja, župan je 

dodal, da se bo idejni projekt svetnikom poslal naknadno. 

 

K 12 točki DR) 

Pod točko razno je potekala debata glede izbrisa občinske ceste v Bočni, ki je kategorizirana ni pa 

odmerjena. 

 

Franc Galin je vprašal kako je z ozvočenjem pri pokopališki vežici v Novi Štifti. 

Župan je odgovoril, da se zadeve rešujejo. 

 

Župan je povedal, da bo potekala dirka po Sloveniji, občina je pridobila ponudbo za promocijsko 

sodelovanje (10-15 sek video). Cena za storitev je kar visoka, nekatere sosednje občine so k tovrstni 

promociji pristopile.  

Ob enem je povedal tudi, da je na direkcijo poslal dopis glede vprašanja o sanaciji ceste čez Dol. 

Svetniki niso podprli promocijskega sodelovanja. 

 

Župan je svetnike seznanil, da so dela v povezavi z gradnjo obvoznice tik pred izvedbo. Povedal je 

tudi, da je bil Odbor za gospodarstvo seznanjen s predlogi vzdrževanja občinskih cest v letu 2022. 
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Franc Galin je izrazil kritiko glede dokumenta, ki je bil predstavljen odbornikom. Preden bo šel 

dokument na obravnavo na sejo občinskega sveta želi, da se dokument ustrezno pripravi in se zraven 

vključi tudi Komunalo. 

Župan je povedal, da so sredstva za vzdrževanje cest že vključena v proračunu, odbornikom je občina 

predstavila zgolj predloge za vzdrževanje cest v letu 2022. 

Franc Galin je povedal, da se ne strinja s predlogom saj je v prvi vrsti treba ločiti občinske ceste in 

gozdne ceste. Vsa pretekla leta se gozdnih cest ni asfaltirajo. Najprej je bilo, da se cesta kategorizira in 

šele nato asfaltira. 

Zdenko Purnat je povedal, da se je v preteklosti to že izvajalo, da so se asfaltirale tudi gozdne ceste.  

Župan je povedal, da je prioriteta zagotovo tam kje je več hiš. 

 

Franc Ugovšek je opozoril, da se je pod »Kamoti« začel pojavljati plaz. 

 

 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 20:30 uri. 

 

Zapisala:                 Župan: 

Katja Stradovnik, l. r.                                    Anton Špeh, l. r. 


